
 

 

Agenda MT vergadering maandag 20 November 2023  

 
• Locatie: Meerwijkweg 

• Tijd: 20.00 - 22.00 uur 

• Notulist: Wappie 

• Afwezig: Hilde Els 

 

Onderwerp Tijd Inhoud/ 

Toelichting 

 Notulen 

1. Opening 5    

 Vaststellen 

Notulen 

0 Notule is vastgesteld   

2. Mededelingen 5  geen 

3. Jaarverslag / 

jaarrekening 

afgelopen 

schooljaar 

 

15 Advies Begroting wikveld  

Cyclus die doorlopen wordt. 

Signum controleert nu de 

getallen, in januari de ruimte die 

er is voor formatie. 

Tabblad 1: Grootste kostenpost is 

personeel. Bekostiging is op basis 

van het leerlingaantal in 

februari. Er is sprake van krimp.  

Grote groepen 8 verdwijnen, 

minder aanwas in de groepen 1.  

 

Na 2024 zal het wat stabieler 

worden wat krimp betreft. 

Werken nu niet op basis van 

prognoses, maar op de feitelijke 

gegevens van aantal 

ingeschreven leerlingen. 

Er komen nog steeds leerlingen 

uit de maaspoort of grote 

wielen. 

 

Meerjarenbegroting:  

2023 lijkt balans goed te zijn 

 

Ouderbijdrage is gehalveerd> 

niet meer verplicht en stichting 

leergeld betaalt niet meer. 

Hierdoor zijn er minder inkomsten 

 

OR zorgt nu voor QR code, 

waardoor betaling makkelijker 

wordt. OR heeft niet het idee 

dat er nu minder ouders 

betalen. 



 

 

Momenteel is er een landelijke 

lobby voor afschaffing van deze 

gelden. 

Binnen de scholen Signum 

bestaan grote verschillen. 

 

Hoe gaan we dat in de 

toekomst doen? Signum volgt 

hier de landelijke tendens. 

 

Gelden voor dergelijke zaken, 

(schoolreis kamp etc.) kunnen 

wel gereserveerd worden, maar 

gaat ten koste van andere 

uitgaves. 

 

Lonen salaris 2024 2025 > 3ft 

gaat verdwijnen. Leerkrachten 

die recent aangenomen zijn, 

weten dat het een tijdelijk 

contract is en dat zij zaf zullen 

vloeien. De komende 2 jaren al 

school forse stappen teruguit 

moeten zetten in de formatie 

 

Flexibele schil ( Ib, regisseurs, 

expertleerkrachten MT e.d.) 

moet in verhouding zijn met het 

aantal groepen. 

 

Stap naar 1 locatie maakt meer 

mogelijk, maar is nog niet aan 

de orde. 

 

Kosten huisvesting worden per 

leerling berekend. Over-

capaciteit wordt niet in rekening 

gebracht. 

 

NPO gelden en 

basisvaardigheden is zoveel 

mogelijk uitgegeven, Wel een 

buffer om de klap wat 

gelijkmatiger te kunnen laten 

verlopen. 

4. Personeels- 

beleid: 

Werkverdelingspl

an 

Afvloeiingsbeleid 

10 Beschermde functies 

Ter instemming 

(document ter info voor de 

vorige vergadering 

verzonden) 

 

Komende 2 jaar zullen er 

leerkrachten gaan verdwijnen. 

Hopelijk zoveel mogelijk via 

natuurlijk verloop. Maar 

verplichte mobiliteit zal 

waarschijnlijk wel nodig zijn. 

Signum beleid: last in first out.  

Enkele rollen willen we 

beschermd houden: IB MT en 

leerkracht bewegingsonderwijs. 

Werktijdsfactor kan wel wijzigen. 

In verhouding met leerling 

aantal. 

 



 

 

Deze instemming wordt 

gevraagd voor 1 jaar.  

 

Leerkrachten die verplichte  

mobiliteit hebben gehad 

kunnen drie jaar beschermd 

worden. 

 

De uren die buiten de rol vallen, 

vallen buiten de bescherming. 

 

Taken als specialisten regisseurs 

niet beschermen. 

 

PMR stemt in. 

5.  Jaarplan 15 Informeren 

Jorg deelt 2 items van het 

jaarplan met de MR 

Jorg wil in iedere MR een thema 

uitlichten uit het jaarplan. 

Globaal wordt het jaarplan 

doorlopen en een item bepaalt. 

 

1. Rekenen 

2. Bevorderen 

pedagogisch klimaat 

3. Project matig  

4. Ontwikkelingsgericht 

schrijven rapportage 

Ad.4 2024-2028 verder 

ontwikkeling van het rapport. 

 

5. Huidig kindcentrum 

evalueren. Tot een nieuw 

kindcentrumplan komen. 

 

Ad1 veel ingezet op 

blokvoorbereiding door 

leerkrachten. Wat resulteert in 

de juiste begeleiding voor de 

leerlingen. En dat het aanbod 

meer afgestemd wordt op 

leerling en lesdoelen. 

 

School gaat een nieuwe 

methode kiezen. SLO doelen,  

Welke keuze gaan we maken? 

Realistisch rekenmodel tov 

traditionele rekenen. 

Huidige methode hebben we al 

erg lang. Is even onduidelijk hoe 

lang. 

 

Vraag vanuit MR Is het mogelijk 

om een overzicht te krijgen van 

welke methodes wanneer zijn 

aangeschaft? En wanneer daar 

weer nieuwe keuzes ingemaakt 

moeten worden? 

 

Technisch lezen met daarin 

meegenomen, vrij lezen, 



 

 

begrijpend lezen dus wellicht 

liever  meer een blendid 

methode? In 2024- 2025 gaan 

we wellicht een nieuwe keuze 

maken. 

Nieuwsbegrip lijkt, omdat het 

een digitale methode is, wat 

flexibeler en in ontwikkeling. 

 

Een nieuwe methode moet 

voldoen aan de kernwaarde. 

Moet naast de visie te leggen 

zijn. 

Rendement moet goed 

zijn/blijven. 

 

En niet alles kan tegelijk. 

 

Voorstel volgende vergadering: 

Jorg stuurt een voorstel voor de 

ontwikkeling van het 

kindcentrumplan.  PMR en Jorg 

maken een planning om de 

verschillende items in het MR te 

bespreken. 

Wie nodigt wie uit? 

15 januari volgende vergadering 

voor de kerstvergadering komt 

Jorg met een voorstel. 

 

  

6.  schoolgids 15 Instemming Punten MR zijn verwerkt en  

aangepast. 

 

Komend jaar tijdig beginnen 

aan de foto’s voor kindcentrum 

plan en schoolgids. 

In april/mei wordt de nieuwe 

schoolgids aan MR 

gepresenteerd. Zodat we die 

samen kunnen bekijken.  

Voor einde schooljaar kan er 

dan instemming gegeven 

worden 

 

MR geeft instemming op 

schoolgids 

7.  Communicatie 

ouders-school 

15 Mening vormend, 

advies 

 

Ervaringen vanuit ouders over 

de informatie avond “kijkje in de 

keuken” 

Elk onderwerp is interessant. Er 

wordt veel info gegeven in 

weinig tijd. Groot aanbod is 

lastig kiezen voor ouders die 

alleen kunnen komen. De vraag 

blijft of je met meerdere 

avonden meer ouders bereikt. 



 

 

De groepsouder avond wordt 

door ouders gemist, een aantal 

leerkrachten geeft hetzelfde 

aan.  

Groep 3 startende lezers. Wat 

gebeurt er specifiek in de groep 

van mijn kind. 

Moeten we bekijken hoe we 

daar in de toekomt vorm aan 

willen geven. Gecombineerde 

avond, middag etc. 

Wordt dat jaar om jaar.? 

De opkomst valt de ouder 

geleding tegen. 

 

Suggestie Jorg om de driehoek 

ouders school kinderen uitvoerig 

te belichten en te bespreken in 

een volgende vergadering.  

 

Volgende vergadering stuurt 

Jorg vooraf jaarplan met 

aangegeven de passages met 

betrekking tot driehoek ouders 

leerlingen en school. 

Kan dan ook meegenomen 

worden in de schoolgids en 

nieuw jaarplan 

 

  

8. Locatieplan/ 

luchtventilatie 

10 Stand van zaken, 

Informeren 

Luchtventilatie> locatie ZEIS SBK 

De bestelling nieuwe 

ventilatoren is gedaan. Ze zijn 

onderweg, maar dat duurt lang, 

SBK komt zelf kijken wanneer het 

geplaatst wordt. 

 

Wanneer de keuze gevallen is 

voor welke locatie, komt er een 

degelijk plan op binnenklimaat, 

ventilatie  

Haalbaarheidsonderzoek is 

gedaan. Wikveld heeft zich 

uitgesproken voor locatie mww 

met verbouwing of nieuwbouw 

Gaat met name over de oude 

kleutervleugel. Heeft upgrade 

nodig of echt tegen de vlakte 

en nieuwbouw. 

 

Kan het plan gedeeld worden 

met de MR> 

 

Ook maatschappelijke thema’s 

spelen. Empelina en den AS 

willen ook uitbreiding of 

verhuizen. Gemeente heeft 

daar besluiten in te nemen. 

Jorg vraagt dat na. 



 

 

 

Agenda punt blijft staan 

9. Evaluatie 

MR/GMR 

  Jan Karel zit nog in de GMR 

Kunnen we hem uitnodigen? 

Wat speelt er bij de GMR en 

waar kunnen wij nog invloed op 

uitoefenen die voor ons relevant 

zijn. Heeft de GMR wel 

voldoende input? Is die 

behoefte er? Nick neemt 

contact op met Jan-Karel. 

 

Jaarverslag Wie neemt die taak 

op zich?  Joyce Pim Hilde drie 

speerpunten uit het afgelopen 

jaar. Afgelopen schooljaar. 

 

Daarna vooruitblikken wat de 

komende periode speerpunten 

zijn. 

 

 

Wat willen we als MR? > naar de 

laatste vergadering de 

evaluatie verplaatsen. 

Voornemen van MR IKC plan 

meerjarenplan evaluatie 

schoolrapportage etc. Een 

aantal zaken er uithalen die 

voor ouders/collega’s 

interessant zijn.   

 

Drie vergaderingen zullen deels 

over de formatie gaan. 

 

 

10. Rondvraag/Acti

elijst 

10 Plankgelden bestuur X bedrag aan reserve  

Te grote reserves moesten 

uitgegeven worden. Maakte 

bijvoorbeeld de aanschaf van 

laptops voor collega’s mogelijk. 

Info hierover wordt gedeeld in 

het directeurenoverleg. 

De huidige reserves zijn nu 

conform wet en regelgeving. 

Vragen hierover kunnen 

voorgelegd worden aan de 

werkgroep financiën van de  

GMR. In het 

samenwerkingsverband zijn 

recent ook aanpassingen 

gedaan die tot een eerlijkere 

verdeelsleutel leiden. 

 



 

 

 Volgende 

vergadering 

 * Datum: 15 januari 2024 

november 2023 

* Notulist: Wappie 

*huisvesting onderhoudsplan 

*Jaarplan 

* foto voltallige MR 

* voorstel Jorg jaarplan items 

* ouder school communicatie 

* locatieplan luchtventilatie 

 

* Uitstroom blijven volgen *Evaluatie schoolplan Jaarverslag. Voorzitter maakt het 

jaarverslag. Jaarlijkse instemming nodig van MR Schoolgids Locatieplan 

luchtventilatie 


